
 

Referat af skolebestyrelsesmøde 060524 

 
 

Mødedato 

06.05.2024 

Mødested/lokale 

Lærerværelset 

Mødetidspunkt kl. 

17.00 

Sluttidspunkt kl. 

20.00 

Deltagere 

Skolebestyrelsen 

Afbud ske senest 4 dage før til 

Vibeke Faber Mølholm 

Afbud fra 

Direkte telefonnr. 

21579648 

 

1. Godkendelse af dagsorden  17:00 – 17:05 
 

2. Budget 17:05 – 17:30 
Ledelsen vil gennemgå budgettet og svare på spørgsmål relateret hertil. 
Formålet er at godkende budgettet. 
 
Referat: VF fremlægger kort et rids over budgettet med særligt fokus på det overskud, vi går 
ud af 2023 med. Overskuddet bliver brugt til at investere i nye arbejdspladser og generelt 
indsatser, der vil højne vores arbejdsmiljø. Budgettet er godkendt af bestyrelsen.  
 

3. Skærm i skolen – princip vedtages 17:30 – 17:50 
Vi skal have vedtaget princippet, som (primært) Jannie har udarbejdet forslag til efter vores 
fælles drøftelser, hovedpunkter og nøglesætninger på sidste møde/workshop. Forslaget findes 
i bilag 1. 
Formålet er at godkende princippet. 
 
Referat: princippet er gennemgået og nu vedtaget. Der vil i skolens ledelse blive lavet en 
retningslinje for, hvordan hverdagens praksis skal være.  
 

4. Spisning 17:50 – 18:20 
 
 

5. Samarbejde med forældrerådene – planlægning af møde 18:20 – 18:50 
Vi skal have præciseret, hvordan mødet med forældrerådene skal løbe af stablen, herunder 
invitation, dagsorden, varighed, format mm. Tænk gerne over flere punkter. 
Formålet er, at vi kan få skrevet og sendt invitationer ud snarest efter mødet. 
 
Referat: forældrerådene inviteres til 4.6.24. Dagsordenen på dette møde skal indeholde 
skærmpolitik, årsberetning, og alle inviteres til spisning, inspirationsforum, hvor rådene kan 
vidensdele på tværs. Forældrene inviteres på Aula af formand.  
 



6. Køleskabe på årgangene 18:50 – 19:10 
Vi skal have en drøftelse om brug af og behov for køleskabe på de forskellige årgange. Det 
kommer sig af en forældrehenvendelse fra mellemtrinnet omkring manglende mulighed for 
køleskabe. Dialogen med forælderen er vedlagt som bilag 2. 
Formålet er at nå frem til en anbefaling til ledelsen omkring brug af køleskabe. 
 
Referat: Skolebestyrelsen har drøftet en forældrehenvendelse angående køleskabe på 
mellemtrinnet - grundet forskellige pædagogiske hensyn har vi måttet afvise ønsket. De 
pædagogiske hensyn er at: gangarealet er brandvej, klasselokalerne er ramt af pladsmangel, 
energiforbrug af køleskabe, rengøringsforhold, støjniveau og lugtgener i klasselokale. Når vi 
tilbyder det i indskolingen og ikke på mellemtrinnet, skyldes det pladsen på gangarealet, at vi 
oplever færre og færre elever bruger det i indskolingen, at tiden til spisning mindskes jo ældre 
eleverne bliver. Vi træner ligeledes eleverne i at blive mere selvstændige ift. 
madpakkesituationen. Vi anbefaler, at der findes en individuel løsning på køling af madpakken.    
 

7. Vejle Kommunes Ungepolitik - Høringssvar 19:10 – 19:20 
Tag stilling til Vejle Kommunes forslag til ny Børne- og Ungepolitik (bilag 3). 
Formålet er at finde ud af, om vi har relevante kommentarer at bringe i et høringssvar, og i så 
fald nedsætte en gruppe, der vil skrive dette. 
 
Referat: Janni laver et høringssvar.  

 
8. Orientering 19:20 – 19:50 

 
Skolen 

• Timefordelingsplan 

• Fagfordeling 

• Personalets trivselsmåling 

• Elevexitmåling 

• Nyansat Leder for SFO 
 

Formand 

• GIC Møde 

• Opstillingsmøde 
 

9. Punkter til næste møde 19:50 – 19:55 
 
- Princip: om fælles forældrearrangementer 
- Møde med forældrerådene  
 

10. Evt. 19:55 – 20:00 
 

 


